

2024

OFFRES EXCURSION



PALM
BEACH

RESORT & SPA

TABLE DES MATIÈRES

ENGLISH

SEA EXCURSIONS.....	1
HALF DAY	1
Morning Exploration: Nosy Komba & Tanikely.....	1
Nosy Sakatia: The Giant Turtle Pool.....	1
Nosy Tanikely.....	1
Nosy Fanihy : King's island.....	1
ALL-DAY	2
Nosy iranja.....	2
INLAND EXCURSIONS.....	3
HALF-DAY	3
Lemuria land.....	3
ALL-DAY	3
Discovery Tour.....	3
Le Lokobe.....	3

FRANÇAIS

EXCURSIONS EN MER.....	4
HALF DAY	4
Exploration Matinale: Nosy Komba & Tanikely.....	4
Nosy Sakatia: La piscine des tortues géants.....	4
Nosy Tanikely.....	4
Nosy Fanihy : l'île des rois.....	5
ALL-DAY	5
Nosy iranja.....	5
EXCURSIONS DANS LES TERRES.....	6
HALF-DAY	6
Lemuria land.....	6
ALL-DAY	6
Discovery Tour.....	6
Le Lokobe.....	6

SEA EXCURSIONS

Half-day

MORNING EXPLORATION : Nosy Komba & Tanikely

Embark on an exceptional adventure starting at 8:00 am as you head to the beach for a 45-minute cruise to Nosy Komba, also known as Lemur Island. Ready to explore the trails and fishing village. Encounter the local wildlife, from lemurs to turtles, snakes, and many other fascinating species. At 10:00 am, the journey continues to the Nosy Tanikely Marine Park, with a short 15-minute ride. Upon arrival, don mask, fins, and snorkel to explore its colorful coral reefs and dazzlingly clear waters; this island is a snorkeling paradise. This natural aquarium promises an unforgettable aquatic adventure.

And perhaps with a bit of luck, you'll be accompanied by sea turtles.

Departure 8 am / Return 1 pm

Included: Transportation, guided tour, snorkeling equipment, snack

Adult € 60
Child € 40

NOSY SAKATIA : The Giant Turtle Pool

Get ready for an idyllic morning starting at 8:30 am with a rendezvous on the beach for a magical 15-minute cruise to Sakatia Island. At 9:00 am, dive into the magic of the Giant Turtle Lagoon, a sanctuary where marine life thrives. Navigate through crystal-clear waters to encounter these majestic sea creatures in their natural habitat. At 10:30 am, a well-deserved break awaits you with a local snack. At 11:00 am, the adventure continues with the exploration of Sakatia Island. Dive one last time into the natural pool and unique underwater landscapes before returning to the hotel. Upon arrival, indulge yourself at the hotel with a lunch that concludes this perfect morning of exploration and relaxation.

Departure 8 am / Return 1 pm

Included: Transportation, guided tour, snorkeling equipment, snack

Adult € 35
Child € 20

NOSY TANIKEY

Nosy Tanikely is a protected marine reserve, ideal for snorkeling and diving with its coral reefs and abundant marine life. Diving and Snorkeling: Explore the underwater world with experienced guides to discover exceptional biodiversity, including tropical fish and sea turtles. Lighthouse: Climb to the top of the lighthouse to enjoy panoramic views of the ocean and

Departure 8 am / Return 1 pm

Included: Transportation, guided tour, snorkeling equipment, snack

Adult € 50
Child € 30

NOSY FANIHY : King's island

Nosy Fanihy is renowned as the ancient residence of legendary kings, a place where time seems suspended between the pages of history. It's a sacred island, protected by a pair of Ankoay, fishing eagles, and by ancestral Fady (taboos). The white and coral sand is used to lay the foundation stone of new constructions for good luck, once a burial place for the Sakalava Kings. On the island, shouting, urinating, and... making love are prohibited. With evident volcanic origins, the island boasts a beautiful sandy beach and a rocky part with typical black stones. Surrounded by numerous corals and a large variety of fish.

Perfect for easy and enjoyable snorkeling at Nosy Fanihy, you'll experience the thrill of feeling lost in the Indian Ocean.

Departure 8 am / Return 1 pm

Included: Transportation, guided tour, snorkeling equipment, snack

Adult € 50
Child € 30

SEA EXCURSIONS

All-day

NOSY IRANJA

Embark on an exceptional adventure starting at 7:00 am for a 1 hour 15 minute cruise along the Malagasy coast towards the southwest.

At 8:30 am, be enchanted by the natural beauty of Nosy Iranja! A true gem in the Indian Ocean, with its pristine white sandy beaches, crystal-clear waters, and majestic palm trees. This paradise island delights visitors with its exceptional marine biodiversity!

At low tide, the two islands join to form one, creating a unique sight and a privileged place for sea turtles to lay their eggs. Stroll through the picturesque fishing village to the lighthouse, which offers panoramic views of the entire bay.

At 11:00 am, the journey continues to the chosen lunch location. At 1:00 pm, lunch is served! Enjoy fresh and local dishes prepared on-site by our chef, providing a local and memorable culinary experience.

At 3:00 pm, take one last dip in the sandbar, enjoying the natural beauty of this unique place.

At 3:30 pm, departure from Nosy Iranja towards the hotel marks the end of this unforgettable day, with an expected arrival at the hotel at 5:00 pm.

A perfect getaway combining discovery, relaxation, and culinary delights in the heart of the Nosy-Be archipelago. An unforgettable adventure on this pristine island, where time seems to stand still...

Departure 7 am / Return 4 pm

Included: Transportation, guided tour, snorkeling equipment, soft drink, snack

Adult € 93
Child € 55

INLAND EXCURSIONS

Half-day

LEMURIA LAND

At 8:30 am, meet at the reception ready to dive into a unique natural world. Explore Lemuria Land accompanied by a passionate guide, a nature reserve that houses lush vegetation, century-old ylang-ylang trees, and diverse wildlife. Encounter lemurs, symbols of Madagascar, in their natural habitat. The tour continues with a visit to the distillery founded in 1889 by missionary fathers, discover the production of Malagasy essential oils, and immerse yourself in the history and aromas of the island.

The experience comes to an end and return to the hotel around 1 pm, carrying with you memorable memories of the biodiversity and culture of Nosy-Be.

Lemuria Land invites you to dive into the heart of nature, to meet its iconic inhabitants, and to discover the olfactory treasures of the island.

Adult € 45
Child € 35

MINIMUM PAX 4

Departure 8 am / Return 1 pm

Included: Transportation in 4x4, guided tour with a private guide, snack

All-day

DISCOVERY TOUR

Embark on an unforgettable adventure in Nosy Be with a captivating excursion! Discover the hidden treasures of the island on a comprehensive tour that will take you to Hell-Ville with its typical market, sacred tree, and mysterious sacred waterfall.

We then invite you to enjoy a delicious lunch, prepared with fresh local ingredients and in a friendly atmosphere.

Next, prepare to be amazed as you reach the summit of Mont Passot, the highest point of Nosy Be. Admire a breathtaking sunset and a spectacular panoramic view of the entire island.

This excursion goes beyond the beaten paths of traditional tourism, offering a true immersion into Malagasy daily life. The return to the hotel is scheduled at 6:30 pm, concluding a day full of adventures and discoveries. Get ready to experience Nosy Be like never before!

Adult € 75
Child € 35

Departure 8 am / Return 6:30 pm

Included: Transportation, guided tour, lunch

LE LOKOBE

Embark on an unforgettable adventure from your hotel towards Ambatozavavy! Board traditional Sakalava pirogues from a picturesque fishing village. For those who wish, paddle along the Ambatozavavy Bay, a unique experience!

A hike through this lush tropical forest will reveal captivating scents and the unique biodiversity of the region. In silence, guided by an attentive expert, observe the astonishing fauna of the reserve: snakes, brightly colored chameleons, lemurs in their natural habitat. After exiting the Lokobe reserve, relax at the village of Ampasimpohy, then get ready to enjoy a succulent lunch composed of local dishes.

It's a full day of adventure, combining the magic of the pirogue with the discovery of local nature and culture

Adult € 90
Child € 60

Departure 8 am / Return 5 pm

Included: Transportation, guided tour, lunch

EXCURSIONS EN MER

Half-day

EXPLORATION MATINALE : Nosy Komba & Tanikely

Embarquez pour une aventure exceptionnelle dès 8h00 en vous rendant sur la plage pour une croisière de 45 minutes jusqu'à Nosy Komba, également connue comme l'île des lémuriens.

À 9h00, vous débarquerez à Ampangorina sur Nosy Komba, prêts à explorer les sentiers et le village de pêcheurs. Rencontrez la faune locale, des lémuriens aux tortues, en passant par des serpents et bien d'autres espèces fascinantes.

À 9h45, flânez parmi les étalages de nappes brodées, de lambas et d'autres artisanats, imprégnant votre expérience de la richesse culturelle malgache.

À 10h00, le voyage continue vers le parc marin de Nosy Tanikely, avec un court trajet de 15 minutes. À votre arrivée, enfiler masque, palmes et tuba pour explorer ses récifs coralliens colorés et ses eaux d'une clarté éblouissante, cette île est un paradis pour les amateurs de plongée en apnée. Cet aquarium naturel promet une aventure aquatique inoubliable. Et peut-être qu'avec un peu de chance vous serez accompagné par des tortues de mer...

À 11h00, une collation locale vous sera servie avec des boissons rafraîchissantes, des fruits frais et des mokary. Le départ de Nosy Tanikely se fait à midi, pour une arrivée à 13h00 à l'hôtel pile à l'heure pour le déjeuner.

Adulte € 60
Enfant € 40

Départ 8 am / Retour 1 pm
Inclus : transport, visite, matériel de snorkeling, collation

NOSY SAKATIA : La piscine des tortues géantes

C'est parti pour une matinée idyllique qui commence à 8h30 avec un rendez-vous sur la plage pour une croisière magique de 15 minutes jusqu'à l'île de Sakatia.

À 9h00, plongez dans la magie de la Lagune des Tortues Géantes, un sanctuaire où la vie marine prospère. Naviguez à travers des eaux cristallines pour rencontrer ces majestueuses créatures marines dans leur habitat naturel.

À 10h30, une pause bien méritée vous attend avec une collation locale.

À 11h00, l'aventure se poursuit avec l'exploration de l'île de Sakatia. Plongez une dernière fois dans la piscine naturelle et les paysages sous-marins uniques avant le retour à l'hôtel. À votre arrivée, laissez-vous choyer à l'hôtel avec un déjeuner qui clôture cette matinée parfaite d'exploration et de détente.

Adulte € 35
Enfant € 20

Départ 8 am / Retour 1 pm
Inclus : transport, visite, matériel de snorkeling, collation

NOSY TANIKEY

Nosy Tanikely est une réserve marine protégée, idéale pour la plongée et le snorkeling avec ses récifs coralliens et sa vie marine foisonnante.

Plongée et snorkeling : Explorez les fonds marins avec des guides expérimentés pour découvrir une biodiversité exceptionnelle, notamment des poissons tropicaux et des tortues de mer.

Phare : Montez au sommet du phare pour profiter d'une vue panoramique sur l'océan et les îles voisines.

Départ 8 am / Retour 1 pm
Inclus : transport, visite, matériel de snorkeling, collation

Adulte € 50
Enfant € 30

EXCURSIONS EN MER

Half-day

NOSY FANIHY : l'île des rois

Nosy Fanihy est réputée pour être l'ancienne demeure des rois légendaires, un lieu où le temps semble suspendu entre les pages de l'histoire. Une île sacrée, protégée par un couple d'Ankoay, des Aigles pêcheurs, et par des Fady (tabous) ancestraux. Le sable blanc et corallien est utilisé pour poser la première pierre de nouvelles constructions pour porter chance, autrefois lieu de sépulture des Rois Sakalava. Sur l'île, il est interdit de crier, d'uriner et... il est interdit de faire l'amour. D'origine volcanique évidente, l'île présente une magnifique plage de sable et une partie rocheuse avec des pierres noires typiques. Entourée de nombreux coraux et d'une grande variété de poissons. Idéale pour une plongée en apnée facile et agréable à Nosy Fanihy, vous ressentirez l'émotion de vous sentir perdus dans l'océan Indien.

Adulte € 50
Enfant € 30

Départ 8 am / Retour 1 pm

Inclus : transport, visite, matériel de snorkeling, collation

NOSY IRANJA

All-day

Embarquez pour une aventure exceptionnelle dès 7h00 pour une croisière de 1h15 le long de la côte malgache en direction du sud-ouest.

À 8h30, laissez-vous envoûter par la beauté naturelle de Nosy Iranja ! Un véritable joyau dans l'océan Indien. Avec ses plages de sable blanc immaculé, ses eaux cristallines et ses palmiers majestueux. Cette île paradisiaque émerveille les visiteurs avec sa biodiversité marine exceptionnelle ! À marée basse, les deux îles se rejoignent pour former une seule île, créant un tableau unique et un lieu privilégié pour les tortues de mer qui y pondent leurs œufs. Flânez dans le pittoresque village de pêcheurs jusqu'au phare qui offre une vue panoramique sur toute la baie.

À 11h00, le voyage continue vers l'emplacement choisi pour le déjeuner.

À 13h00, le déjeuner est servi ! Régalez-vous de plats frais et locaux préparés sur place par notre chef, offrant une expérience culinaire locale et mémorable.

À 15h00, dernier petit plongeon dans la langue de sable, profitant de la beauté naturelle de cet endroit unique.

À 15h30, le départ de Nosy Iranja en direction de l'hôtel marque la fin de cette journée inoubliable, avec une arrivée prévue à l'hôtel à 17h00.

Une escapade parfaite mêlant découverte, détente et délices culinaires au cœur de l'archipel de Nosy-Be.
Une aventure inoubliable sur cette île préservée, où le temps semble s'arrêter...

Adulte € 93
Enfant € 55

Départ 7 am / Retour 4 pm

Inclus : transport, visite, déjeuner, matériel snorkeling, boisson soft, collation

EXCURSIONS DANS LES TERRES

Half-day

LEMURIA LAND

A 8h30, rendez-vous à la réception prêts à plonger dans un univers naturel unique. Explorez Lemuria Land accompagné d'un guide passionné, une réserve naturelle qui abrite une végétation luxuriante, des ylang centennaires et une faune diversifiée. Rencontrez les lémuriens, symboles de Madagascar, dans leur habitat naturel.

La visite se poursuit par la découverte de la distillerie fondée en 1889 par les pères missionnaires, découvrez la production d'huiles essentielles malgaches, et imprégnez-vous de l'histoire et des arômes de l'île.

L'expérience touche à sa fin et retour à l'hôtel vers 13h, portant avec vous des souvenirs mémorables de la biodiversité et de la culture de Nosy-Be.

Lemuria Land vous invite à plonger au cœur de la nature, à rencontrer ses habitants emblématiques et à découvrir les trésors olfactifs de l'île.

Adulte € 45
Enfant € 35

MINIMUM PAX 4

Départ 8 am / Retour 1 pm

Inclus : transport en 4x4, visite avec un guide privé, collation

All-day

DISCOVERY TOUR

Partez pour une aventure inoubliable à Nosy Be avec une excursion captivante ! Découvrez les trésors cachés de l'île lors d'un tour complet qui vous mènera à Hell-Ville avec son marché typique, l'arbre sacré et la mystérieuse cascade sacrée.

Nous vous invitons ensuite à savourer un délicieux déjeuner, préparé avec des ingrédients locaux frais et dans une ambiance conviviale.

Préparez-vous ensuite à être émerveillé en atteignant le sommet du Mont Passot, le point culminant de Nosy Be.

Admirez un coucher de soleil à couper le souffle et une vue panoramique spectaculaire sur toute l'île.

Cette excursion va au-delà des sentiers battus du tourisme traditionnel, offrant une véritable plongée dans la vie quotidienne malgache. Le retour à l'hôtel est prévu à 18h30, clôturant une journée pleine d'aventures et de découvertes.

Préparez-vous à vivre Nosy Be comme jamais auparavant !

Adulte € 75
Enfant € 35

Départ 8 am / Retour 6:30 pm

Inclus : transport, visite, déjeuner

LE LOKOBE

Partez pour une aventure inoubliable depuis votre hôtel en direction d'Ambatozavavy ! Montez à bord de pirogues Sakalava traditionnelles depuis un pittoresque village de pêcheurs. Pour ceux qui le souhaitent, payez le long de la baie d'Ambatozavavy, une expérience unique !

Une randonnée dans cette forêt tropicale luxuriante vous révélera des senteurs envoûtantes et la biodiversité unique de la région.

En silence, guidés par un expert attentionné, observez la faune étonnante de la réserve : serpents, caméléons aux couleurs éclatantes, lémuriens dans leur habitat naturel. À la sortie de la réserve du Lokobe, détendez-vous au village d'Ampasimpoahy, puis préparez-vous à déguster un déjeuner succulent composé de plats locaux.

C'est une journée d'aventures complète, alliant la magie de la pirogue à la découverte de la nature et de la culture locales.

Adulte € 90
Enfant € 60

Départ 8 am / Retour 5 pm

Inclus : transport, visite, déjeuner



PALM
BEACH

RESORT & SPA

by tribes